
Socialliberal politik med hjärtat åt höger

Fråga till Vice Ordförande Utbildningsnämnden gällande grundskolan och grundsärskolan #3

I December frågade jag huruvida man hade tagit hjälp av föreningar och
intresseorganisationer för att belysa barnperspektivet, svaret var att ordförande tackade för
tipsen.
Min fråga blir nu om du vet om man initierat kontakt med föreningar och intresseföreningar
samt om så är fallet vilka man varit i kontakt med?
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